
ACTA

Expedient núm. Òrgan col·legiat

PL/2024/3 EL PLE

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria:

Ordinària

Data i hora:

20 / de març / 2024

Durada:

Des de les 10:00 fins a les 12:40

Lloc:

Sala de Plens

Presidida per:

VICENTE ROIG TUR

Secretària:

MARIA DOMINGO GARCIA

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Núm. d'identificació Nom i Cognoms Assisteix

***5933** Araceli Colomar Costilla SÍ

***6013** Cristina Ribas Ribas SÍ

***5771** Esteban Mari Torres SÍ

***5145** Felicia Bocu Cus SÍ

***4871** Juan Francisco Ribas Vidal SÍ

***4827** Josep Antoni Prats Serra SÍ

***4514** Josep Guasch Roig SÍ

***4111** Juan Cardona Tur SÍ

***5010** Maria Catalina Serra Sala SÍ

***5638** Maria Isabel Castellar Carayol SÍ

***5497** María José Ríos Mora SÍ

***4817** María Nieves Bonet Ribas SÍ
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***6616** María Presentación Ortíz Far SÍ

***4059** María Ángeles Marí Suñer SÍ

***5691** Mónica Fernández Campos SÍ

***5680** Pilar Ribas Torres SÍ

***6167** Raquel Ripoll Ramón SÍ

***4414** Vicente Juan Torres Ribas SÍ

***5530** Vicente Roig Tur SÍ

***5461** Vicent Ribas Marí SÍ

***5325** Vicent Xavier Roselló Ribas SÍ

ORDRE DEL DIA

A) PART RESOLUTIVA

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior (Acta del Ple ordinari de 29 de febrer)

2. Expedient 2490/2024. Expedient de modificació del Pressupost núm. 03/2024 en la 

modalitat de crèdits extraordinaris, finançats amb càrrec al Fons de Contingència

3. Expedient 2317/2024. Modificació de la Plantilla de Personal 2024

4. Moció presentada per escrit pel PSOE per a reprendre les accions encaminades a 

executar la solució definitiva habitacional pels propietaris de l'edifici Don Pepe.

5. Moció presentada per escrit per VOX sol·licitant la creació d'almenys una àrea de 

servei per a caravanes, autocaravans i campers.

6. Moció presentada per escrit per VOX sol·licitant la retirada de senyals morats del municipi.

B) ACTIVITAT DE CONTROL

7. Expedient 1194/2024. Informació de la liquidació del Pressupost General 

de la Corporació de l’exercici 2023.

8. Coneixement al Ple dels Decrets d'Alcaldia

9. Moció de control que presenta per escrit el PSOE sobre el carril bici del carrer Jaen
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A) PRECS I PREGUNTES

7. Precs i preguntes

Una vegada verificada per la Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la 

sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia

A) PART RESOLUTIVA

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior (Acta del Ple ordinari de 29 de febrer)

No havent manifestat els regidors ni regidores assistents cap objecció ni rectificació a la 

redacció  de  l’acta  de  la  sessió  ordinària  de  29  de  febrer  de  2024,  l’alcalde  la  declara 

aprovada.

Aquest punt es pot consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoact  a  .com/?pleno=20240320&punto=1  

2. Expedient 2490/2024. Expedient de modificació del Pressupost núm. 03/2024 en la 

modalitat de crèdits extraordinaris, finançats amb càrrec al Fons de Contingència

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Vista  la  proposta  que  consta  a  l’expedient  i  que  ha  estat  dictaminada  per  la  Comissió 

Informativa d’Economia, Sectors Productius i Especial de Comptes.

Sotmesa la proposta a votació, per 21 vots a favor (10 del PP, 7 del PSOE, 2 de VOX, 1,  

d’ARA EIVISSA i  1  d’UNIDES  PODEM),  és  a  dir  per  unanimitat  dels  membres  de  la 

corporació, s’ACORDA:

PRIMER. Aprovar  inicialment  l'expedient  de  modificació  de  crèdits  núm.  03/2024  del 

Pressupost en vigor, en la modalitat de crèdits extraordinaris finançats amb càrrec al Fons 

de Contingència, d'acord al següent detall:

Altes en Aplicacions de Despeses

Aplicació
Descripció

Crèdits Crèdit Crèdits

Progr. Econòmica inicials Extraordinari finals

920 123
Endarreriments 

funcionaris 0,50 %
0,00 € 21.452,86 € 21.452,86 €
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920 134

Endarreriments 

personal  laboral  0,50 

%

0,00 € 10.572,93 € 10.572,93 €

TOTAL 0,00 € 32.025,79 € 32.025,79 €

Aquesta modificació es finança amb càrrec al Fons de Contingència, en els següents 

termes:

Baixes o Anul·lacions en Concepte de Despeses

Aplicació
Descripció

Crèdits Baixes o Crèdits

Progr. Econòmica inicials anul·lacions finals

929 500
Fons  de 

Contingència
210.000,00 € 32.025,79 € 177.974,21 €

TOTAL BAIXES 210.000,00 € 32.025,79 € 177.974,21 €

A més, queda acreditat el compliment dels requisits que estableix l'article 37.2, apartats a) i 

b), del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el Capítol primer del 

Títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes Locals, en 

matèria de pressupostos, que són els següents:

a) El caràcter específic i determinat de la despesa a realitzar i la impossibilitat de demorar-

ho a exercicis posteriors.

b) La inexistència en l'estat de despeses del Pressupost de crèdit destinat a aquesta finalitat 

específica,  que  haurà  de  verificar-se  en el  nivell  en  què  estigui  establerta  la  vinculació 

jurídica.

SEGON. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci inserit en el Butlletí Oficial de 

les Illes Balears,  pel  termini  de quinze dies,  durant  els  quals  les persones interessades 

posaran examinar-ho i  presentar reclamacions davant  el  Ple.  L'expedient  es considerarà 

definitivament aprovat si durant el citat termini no s'haguessin presentat reclamacions; en 

cas contrari, el Ple disposarà d'un termini d'un mes per resoldre-les. 

En el  debat  hi  han intervengut  la  Sra.  Bonet,  del  PP; el  Sr.  Roselló,  del  PSOE; la  Sra. 

Colomar, de VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoact  a  .com/?pleno=20240320&punto=  2  

3.Expedient 2317/2024. Modificació de la Plantilla de Personal 2024

Favorable Tipus de votació: Ordinària
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A favor: 13, En contra: 0, Abstencions: 8, Absents: 0

Vista  la  proposta  que  consta  a  l’expedient  i  que  ha  estat  dictaminada  per  la  Comissió 

Informativa d’Economia, Sectors Productius i Especial de Comptes.

Sotmesa la proposta a votació, per 13 vots a favor (10 del PP, 2 de VOX i 1 d’UNIDES 

PODEM) i 8 abstencions (7 del PSOE i 1 d’ARA EIVISSA), és a dir per majoria absoluta del 

nombre legal de membres de la corporació, s’ACORDA:

PRIMER. Modificar la plantilla de personal en el sentit següent:

Amortitzar la següent plaça, que ha quedat vacant per renúncia del seu titular:

Denominació: Auxiliar Administratiu

Núm. de places: 1

Situació: Vacant

Escala

Subescala

Grup/Subgrup

Naturalesa Laboral

Crear la següent plaça:

Denominació: Auxiliar Administratiu

Núm. de places: 1

Situació: Vacant

Escala Administració General

Subescala Auxiliar

Grup/Subgrup Grup C2

Naturalesa Funcionarial

SEGON. Sotmetre  el  present  acord  a  informació  pública  per  termini  de  quinze  dies 

mitjançant  anunci  en  el  Butlletí  Oficial  de  les  Illes  Balears durant  aquest  termini  els 

interessats podran examinar l'expedient i presentar les reclamacions que estimin pertinents.

Transcorregut aquest termini, si no s'han presentat al·legacions, s'entendrà elevat a definitiu 

aquest acord d'aprovació inicial.

En el debat hi han intervengut el Sr. Alcalde; el Sr. Roselló, del PSOE; la Sra. Colomar, de 

VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoa  c  ta.com/?pleno=20240320&punto=3  
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4. Moció presentada per escrit pel PSOE per a reprendre les accions encaminades a 

executar la solució definitiva habitacional pels propietaris de l'edifici Don Pepe.

Tipus de votació: Ordinària

1r punt: A favor 19, En contra 2, Abstencions 0, Absents 0.  

2n,3r i 4t punt: A favor 9, En contra 12, Abstencions 0, Absents 0

Vista la Moció presentada per escrit pel PSOE, que a continuació es transcriu:

“EXPOSICIÓ DELS MOTIUS

El 14 de març de l’any 2022 el Govern de les Illes Balears va aprovar el Decret 7/2022 de 14 de març  

amb l’objectiu de constituir la comissió de seguiment i la comissió tècnica encarregada de buscar la 

solució conjunta entre l’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia, els representants dels propietaris, el 

Consell Insular d’Eivissa i el Govern Balear. Aquest comissió de seguiment i tècnica ha de vetllar pel 

correcte desenvolupament de la proposta consensuada per mutu acord entre institucions i propietaris.

El 27 de desembre de l’any 2022 el Govern de les Illes Balears va aprovar el Decret-llei 10/2022 de 

mesures urgents en matèria urbanística amb l’objectiu que es puguin ocupar de forma immediata els 

terrenys per construir els habitatges protegits de promoció pública pels propietaris dels apartaments  

Don Pepe.

L’article 3.1 del Decret-llei classifica com a sol urbanitzable directament ordenat i destinat a acollir els  

habitatges protegits de promoció pública per reallotjar als propietaris dels apartaments Don Pepe

L’article 3.2 del citat Decret determina que les actuacions de transformació urbanística dels terrenys 

destinats a construir els habitatges protegits de promoció pública pels propietaris dels apartaments 

Don Pepe es realitzin mitjançant el sistema de reparcel·lació, compensació, cooperació o expropiació.

Amb aquest propòsit, el 27 d’abril de l’any 2023 el Plenari de l’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia  

va donar compliment al que estableix l’anterior article amb l’objectiu de definir l’instrument de gestió 

urbanística dels terrenys on s’havien de construir els nous habitatges.

En aquest sentit, es a aprovar per majoria absoluta el plenari municipal determinar que les actuacions 

de transformació urbanística dels terrenys destinats als nous habitatges es realitzessin mitjançant els 

sistema de reparcel·lació.

A més,  l’article  3.3  dicta  que les determinacions previstes en aquest  article  s’han d’incloure a  la 

primera modificació de planejament urbanístic que tramiti l’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia.

Per  últim,  l’article  3.4  concreta  que  l’obtenció  dels  terrenys  es  pot  efectuar  anticipadament  a 

l’aprovació dels instruments d’equidistribució mitjançant l’ocupació directa dels terrenys on s’han de 

construir els nous habitatges.

En aquest sentit, el dos Decrets aprovats són clars: la comissió de seguiment i la comissió tècnica  

amb representació de les tres institucions implicades i  dels  propietaris  han de garantir  la  solució C
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definitiva als propietaris dels apartaments Don Pepe, i els terrenys per construir els nous habitatges 

es poden ocupar de forma immediata.

Tot i això, passades les eleccions municipals i autonòmiques de maig de 2023, les administracions de 

l’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia i del Govern de les Illes Balears varen canviar de Govern i a  

dia d’avui no s’ha fet públic cap nou passa que encamini favorablement els acords presos per la  

solució definitiva als propietaris dels apartaments Don Pepe.

PROPOSTES D’ACORD

1.L’Ajuntament de Sant Josep de sa talaia acorda instar al Consell Insular d’Eivissa i al Govern de les  

Illes Balears a designar els membres de la comissió de seguiment i de la comissió tècnica establerts 

al Decret 7/2022 de 14 de març.

2.L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia acorda convocar la comissió de seguiment i la comissió 

tècnica per seguir treballant en la construcció dels nous habitatges pels propietaris del apartaments  

Don Pepe en el termini màxim de 30 dies.

3.L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es manifesta a favor de mantenir els acords entre els  

propietaris dels apartaments Don Pepe i  les administracions públiques per ubicar la totalitat de ls 

habitatges als terrenys de Platja den Bossa habilitats pel Decret 10/2022, amb l’avantprojecte redactat 

per l’Institut Balear de l’Habitatge.

4.L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia insta al Consell Insular d’Eivissa i al Govern de les Illes 

Balears a contribuir econòmicament en la construcció dels nous habitatges destinats als propietaris 

dels apartament Don Pepe.”

Sotmès el primer punt de la proposta per 19 vots a favor (10 del PP, 7 de PSOE, 1, d’ARA 

EIVISSA i 1 d’UNIDES PODEM) i 2 vots en contra de VOX, és a dir per majoria absoluta del 

nombre legal de membres de la corporació, s’ACORDA:

1. L’Ajuntament de Sant Josep de sa talaia acorda instar al Consell Insular d’Eivissa i al 

Govern de les Illes Balears a designar els membres de la comissió de seguiment i de la 

comissió tècnica establerts al Decret 7/2022 de 14 de març.

Sotmesos a votació els punts 2, 3 i 4 de la proposta, que diuen:

2.L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia acorda convocar la comissió de seguiment i la 

comissió tècnica per seguir treballant en la construcció dels nous habitatges pels propietaris 

del apartaments Don Pepe en el termini màxim de 30 dies.

3. L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia es manifesta a favor de mantenir els acords 

entre els propietaris dels apartaments Don Pepe i les administracions públiques per ubicar la 

totalitat dels habitatges als terrenys de Platja den Bossa habilitats pel Decret 10/2022, amb 

l’avantprojecte redactat per l’Institut Balear de l’Habitatge.

4. L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia insta al Consell Insular d’Eivissa i al Govern C
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de  les  Illes  Balears  a  contribuir  econòmicament  en  la  construcció  dels  nous  habitatges 

destinats als propietaris dels apartament Don Pepe.

Es rebutgen per 12 vots en contra (10 del PP i 2 de VOX) i 9 vots a favor (7 del PSOE, 1  

d’ARA EIVISSA) i 1 d’UNIDES PODEM)

En el  debat  hi  han intervengut  el  Sr.  Roselló,  del  PSOE; el  Sr.  Alcalde,  del  PP; la  Sra. 

Colomar, de VOX; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoact  a  .com/?pleno=20240320&punto=4  

5.Moció presentada per escrit per VOX sol·licitant la creació d'almenys una àrea de 

servei per a caravanes, autocaravans i campers

Desfavorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 2, En contra: 19, Abstencions: 0, Absents: 0

Vista la Moció presentada per escrit per VOX, que a continuació es transcriu:

“EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El  número  de  personas  en  España  que  se  desplazan  en  autocaravana  para  hacer  turismo  es 

considerable y aumenta cada año. Como lo  demuestran las últimas cifras de matriculaciones de 

caravanas y autocaravanas.  El aumento experimentado en los últimos años ha llevado al  parque 

móvil  de vehículos recreativos en el país a alcanzar la marca de los 300.000. Se estima que las  

circulantes en nuestro país son bastantes más.

Así,  Ibiza  como  destino  turístico  de  primer  orden,  tanto  para  visitantes  nacionales  como 

internacionales, a través de su clima, su naturaleza y su gastronomía, la convierten en una isla ideal 

para disfrutar de unas vacaciones inolvidables para los amantes del “caravaning”. Sin embargo, Ibiza 

también tiene un problema: la falta de infraestructuras para el turismo en autocaravana.

Para VOX es importante que Ibiza cuente con herramientas legales e infraestructuras suficientes para  

ejercer  esta  actividad  y  se  habiliten  espacios  adecuados  que  permitan  tanto  el  disfrute  de  sus 

usuarios como el respeto al medio ambiente y al resto de residentes.

Fomentar el “caravaning” ayudaría a revitalizar el comercio local fuera de la época estival.

Por  lo  que  lamentamos que  Ibiza  no  cuente  con  un  área  de  servicio  para  autocaravanas.  Esta 

situación  provoca  que  muchos  usuarios  opten  por  vaciar  y  llenar  sus  depósitos  en  lugares  no 

autorizados,  como  fuentes,  gasolineras  o  alcantarillas,  lo  que  supone  un  riesgo  sanitario  y 

medioambiental.  Además  la  falta  de  áreas  de  servicio  también  dificulta  la  pernocta  de  dichas 

autocaravanas, ya que muchas veces se confunde el aparcamiento con la acampada y se sanciona a 

los usuarios por  realizar  actividades que  no están  permitidas en la  vía  pública,  como desplegar  
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mesas, toldos, sillas o antenas. Es habitual ver diariamente autocaravanas aparcadas en nuestras 

calles.

Habilitar un área de autocaravanas necesita poca inversión y sin embargo, los beneficios para la isla  

son  muy  importantes.  Básicamente  es  necesario  disponer,  aparte  del  espacio  para  el 

estacionamiento, de una zona adecuada con conexión a la red de saneamiento para el vaciado de 

aguas grises y negras y el abastecimiento de agua corriente.

Por  todo  ello,  se  hace  necesario  que Ibiza  apueste  por  el  desarrollo  de áreas  de  servicio  para 

autocaravanas, que beneficiarán tanto a los usuarios de las mismas como a la isla. Por un lado, estos  

podrían disfrutar de su viaje con mayor seguridad, comodidad y respeto al entorno. Por otro lado, la  

isla podría diversificar su oferta turística, reducir su estacionalidad y mejorar su imagen como destino 

sostenible y responsable.

PROPUESTA DE ACUERDO:

El  Pleno  del  Ayuntamiento  de  Sant  Josep  de  Sa  Talaia  inste  al  Consell  Insular  y  al  resto  de 

administraciones implicadas para que se promueva la habilitación en la isla de Ibiza de un área de 

estacionamientos y servicios para autocaravanas, caravanas y campers.”

Sotmesa a votació la proposta, que diu

El  Ple  de  l'Ajuntament  de  Sant  Josep  de  Sa  Talaia  insta  el  Consell  Insular  i  la  resta 

d'administracions  implicades perquè es  promogui  l'habilitació  a  l'illa  d'Eivissa d'una àrea 

d'estacionaments i serveis per a autocaravanes, caravanes i campers.

Es rebutja per 19 vots en contra (10 del PP, 7 del PSOE, 1 d’ARA EIVISSA i 1 d’UNIDES 

PODEM) i 2 vots a favor de VOX.

En el debat hi han intervengut la Sra. Ripoll, de VOX; el Sr. Torres, del PP; el Sr. Ribas Marí, 

del PSOE; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoacta.co  m  /?pleno=2024  0  320&punto=5  

6.Moció presentada per escrit per VOX sol·licitant la retirada de senyals morats del 

municipi

Favorable
Tipus de votació: Ordinària

A favor: 11, En contra: 9, Abstencions: 0, Absents: 1

Vista la Moció presentada per escrit per VOX, que a continuació es transcriu:

“EXPOSICIÓN DE MOTIVOS: 

Considerando que las Señales Moradas fueron implementadas en nuestras calles el pasado 2020, 

conforme publica la misma pagina web de esta casa;
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El Ayuntamiento de Sant Josep de sa Talaia ha empezado a instalar un total de 10 señales en contra 

de la violencia machista que se ubicarán en varios puntos muy visibles de la red viaria del municipio  

como una más de las acciones impulsadas con motivo de la conmemoración del 8M. Señales en 

contra de la violencia machista que se ubicarán en varios puntos muy visibles de la red viaria del  

municipio como una más de las acciones impulsadas con motivo de la conmemoración del 8M, de 

manera  conjunta  en  este  caso  entre  las  concejalías  de  Igualdad  y  Obras  y  Mantenimiento  del 

municipio.  Las  nuevas  señales  permanecerán  «no  solo  como  una  cosa  puntual  de  este  fin  de 

semana, sino como un gesto de rechazo del municipio frente a esta lacra», ha dicho la regidora de  

Igualdad  Guadalupe  Nauda.  Intencionadamente,  se  ha  buscado que  tengan unas características 

similares a la señalización de circulación viaria, pero cambiando el color del fondo por el lila de la  

lucha  por  la  igualdad  y  con  mensajes  como  ‘Aquí  se  trabaja  por  la  igualdad’,  ‘Ni  una  más’  y 

acompañado del teléfono de atención para víctimas de violencia machista, el 016, o el escudo del  

municipio con el rótulo ‘Libre de violencia machista’, entre otros mensajes.

Las señales ya puestas se pueden localizar en los núcleos de Sant Josep, Sant Jordi y Platja den 

Bossa. El resto de señales se pondrán a lo largo del municipio en zonas transitadas y visibles como 

centros deportivos o institutos.

Observando que dichas señales han generado confusión entre los conductores y no han demostrado 

una mejora significativa en su objetivo; nos quedamos con Lo que dice la Ley 37/2015, de 29 de 

septiembre, de carreteras prohíbe en su artículo 37 que en los tramos interurbanos de las carreteras 

se coloque en cualquier lugar que sea visible desde la calzada, y en general cualquier anuncio que 

pueda captar la atención de los conductores que circulan por la misma.

Se prohíbe modificar el contenido de las señales o colocar sobre ellas o en sus inmediaciones placas, 

carteles, marcas u otros objetos que puedan inducir a confusión, reducir su visibilidad o su eficacia, 

deslumbrar a los usuarios de la vía o distraer su atención

De hecho la propia Ley de Tráfico vigente en la actualidad es muy clara en este aspecto, según art.58  

«Salvo por causa justificada, nadie debe instalar, retirar, trasladar, ocultar o modificar la señalización 

de una vía  sin  permiso  del  titular  de la  misma o,  en su  caso,  de la  autoridad encargada de la 

regulación, ordenación y gestión del tráfico o de la responsable de las instalaciones».

Reconociendo la necesidad de explorar alternativas más efectivas para garantizar la seguridad en la 

mujer; como podría suceder con una ley de violencia intrafamiliar o endureciendo las penas, para 

violadores y pederastas.

Recorridas las calles de nuestro municipio, no nos es posible encontrarnos con el TOTAL de las 10 

señales que se anuncian, entendemos que ya han sido retiradas aquellas señales que podían generar 

confusión a conductores, tal como la que se muestra en la foto de la fue la regidora de Igualdad 

Guadalupe Nauda en la mencionada publicación de esta propia casa,

Por todo ello, el Grupo Municipal de VOX Sant Josep de Sa Talaia, presenta la siguiente 

PROPUESTA DE ACUERDO

1.- Instar al equipo de gobierno del ayuntamiento de Sant Josep de Sa Talaia a la retirada inmediata 

de las Señales Moradas que aún puedan quedar instaladas y la búsqueda de soluciones alternativas 

que sean más claras y efectivas. Dando mayor prioridad, en los centros escolares y deportivos.
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2.- Instar al equipo de gobierno del ayuntamiento de Sant Josep de Sa Talaia a la elaboración de un 

nuevo plan Integral de Igualdad y No Discriminación, buscando NO Sexualicen las actividades de 

nuestros menores.”

Sotmesa la proposta a votació, per 11 vots a favor (9 del PP i 2 de VOX) i 9 vots en contra (7 

del  PSOE,  1 d’ARA EIVISSA i  1  d’UNIDES PODEM),  és a dir  per  majoria  absoluta del 

nombre legal de membres de la corporació, s’ACORDA:

1.-  Instar  l'equip  de  govern  de  l'Ajuntament  de  Sant  Josep  de  Sa  Talaia  a  la  retirada 

immediata dels Senyals Morats que encara puguin quedar instal·lats i la cerca de solucions 

alternatives que siguin més clares i efectives, donant major prioritat, als centres escolars i 

esportius.

2.- Instar l'equip de govern de l'Ajuntament de Sant Josep de Sa Talaia a l'elaboració d'un 

nou  pla  Integral  d'Igualtat  i  No  Discriminació,  cercant  NO Sexualitzin  les  activitats  dels 

nostres menors.

En el debat hi han intervengut la Sra. Colomar, de VOX; la Sra. Serra, del PP; la Sra. Ortíz,  

del PSOE; el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA; i la Sra. Fernández, d’UNIDES PODEM.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240320&punto=6

B) ACTIVITAT DE CONTROL

7.  Expedient  1194/2024.  Informació  de  la  liquidació  del  Pressupost  General  de  la 

Corporació de l’exercici 2023

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

La Sra. Bonet, regidor d’Hisenda i Pressupost, dona compte al Ple del decret d’Alcaldia núm. 

2024-0948,  de 05 de març,  d’aprovació de la  liquidació del  pressupost  de la  corporació 

corresponent a l’exercici 2023, que diu:

“Vist que, amb data 7 de febrer de 2024, es va incoar procediment per aprovar la liquidació 

del Pressupost de l'exercici 2023.

Vist que es va emetre informe Jurídic sobre la Legislació aplicable i el procediment a seguir.

Vist que va ser emès informe d'Intervenció, de conformitat amb l'article 191.3 del Text Refós 

de la Llei d'Hisendes Locals aprovat per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, així 
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com Informe del càlcul de l'Estabilitat Pressupostària i la Sostenibilitat Financera.

De conformitat amb l'article 191.3 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 

Locals aprovat per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març i amb l'article 90.1 del Reial 

decret 500/1990, sobre matèria pressupostària.

RESOLUCIÓ

PRIMER. Aprovar la liquidació del Pressupost General de 2023.

SEGON. Donar compte al Ple de la Corporació en la primera sessió que aquest celebri, 

d'acord amb quant estableixen els articles 193.4 del Text Refós de la Llei Reguladora de les 

Hisendes Locals aprovat per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, i 90.2 del Reial 

decret 500/1990, de 20 d'abril.

TERCER. Ordenar la remissió de còpia d'aquesta Liquidació als òrgans competents, tant de 

la Delegació d'Hisenda com de la Comunitat Autònoma, i això abans de concloure el mes de 

març de l'exercici següent al qual correspongui”

Aquest punt es pot consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240320&punto=7

8.Coneixement al Ple dels Decrets d'Alcaldia

L’alcalde manifesta que han estat a disposició de tots els regidors els decrets i resolucions 

emesos per l’alcalde i regidors delegats.

Aquest punt es pot consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240320&punto=8

9.Moció de control que presenta per escrit el PSOE sobre el carril bici del carrer Jaén

El Grup PSOE presenta per escrit la Moció de control que a continuació es transcriu:

“EXPOSICIÓ DELS MOTIUS

Últimament estem veient que transitar pel carril bici del carrer Jaén és una odissea per la 

quantitat d’obstacles que hi ha, cada pocs metres ens trobem amb forats i tanques que no 

deixen passar ni bicicletes ni a vianants sense ocupar la calçada, amb el perill  que això 

comporta, no poguent transitar amb normalitat i seguretat.

Aquest forats i tanques els posa/fa/ha fet Aqualia i ens consta que és per reparar les fuites 

constants de la canonada que passa per davall el carril bici.

En la primera setmana de març s’han detectat sis fuites d’aigua en aquesta canonada.

Aquesta va des de la rodona de l’Avda Sant Agustíb am carrer Jaén, fins al dipòsit regulador C
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de Pou des Mussons.

Al darrer ple, el Sr. Torres va dir que no li constava que s’estàs fent cap feina al carril bici, 

que probablement havien de ser escomeses particulars,  (en rústic,  això no és possible). 

Aquesta canonada és vella i no està preparada per rebre la pressió d’aigua que avui ha de 

suportar.

És per tot això que demanem sobre les següents qüestions:

1. És conscient l’equip de govern del perjudici que suposen tantes obres en un tram de 

500m per a les persones usuàries d’aquest carril bici?

2. Són conscients de la quantitat de litres d’aigua que es perden cada dia en aquest 

tram?

3. Pensen canviar aquesta canonada i solucionar de manera definitiva la problemàtica 

exposada?”

En el debat hi han intervengut la Sra. Ribas Torres, del PSOE i el Sr. Torres, del PP.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240320&punto=9

C) PRECS I PREGUNTES

10. Precs i preguntes

Els següents regidors varen formular preguntes i precs de forma verbal:

La Sra. Ribas Torres, el Sr. Roselló, el Sr. Guasch, el Sr. Ribas Marí i la Sra. Marí, del PSOE; 

la Sra. Colomar, de VOX;  i el Sr. Prats, d’ARA EIVISSA.

Les deliberacions i intervencions produïdes en aquest punt es poden consultar a l’enllaç següent: 

http://santjosep.videoacta.com/?pleno=20240320&punto=10

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta 
acta, que, com a secretària, don fe i firm juntament amb l’alcalde. 

Aquesta  acta  queda  complementada  amb  la  gravació  efectuada  en  el  mateix 
moment,  que queda incorporada a aquest document,  en el  qual figuren totes les 
deliberacions i intervencions produïdes a la mateixa sessió.

El fitxer resultant de l’enregistrament de la sessió realitzada es conservarà de manera que 
garanteix la integritat i autenticitat del fitxer electrònic corresponent, firmat per la secretària 
general i l’alcalde de l’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia.
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DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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